
Provinciale Staten 
 
 

 

  
s
ta

te
n
s
tu

k
k
e
n
 

V
1

.2
 

 
 
Vragen van de statenleden Janssens en Oudeman (CDA) ingevolge artikel 44 reglement van 
orde
 
AANHANGSEL 
tot de notulen van de provinciale staten van Zeeland 2017 nummer 156. 
 

Vragen ingevolge artikel 44 van het regle-
ment van orde inzake relatieve vervoersar-
moede MBO-studenten en 60+ in Zeeland  

Antwoorden van gedeputeerde staten: 

(ingekomen 6 februari 2017)  

1. Wil GS haar reactie op dit rapport voor 
17 februari aan PS doen toekomen?  
 
 

1. Ja, deze reactie op de ervaren vervoers- 
armoede wordt samen onze reactie op de 
evaluatie van de (nieuwe) OV-concessie 
en Haltetaxi ter kennisname naar Provinci-
ale Staten verzonden. 
 

2.  Kan GS aangeven waarom het onder-
zoek alleen in Zeeland is uitgezet, ter-
wijl een aantal knelpunten met betrek-
king tot vervoersarmoede bij Zeeuwse 
MBO-studenten ook in de grensstreek 
met Brabant en Zuid-Holland voor-
doen? 
 

2. Ja, het doel van het onderzoek was meer 
inzicht te verkrijgen in de ervaren vervoers-
armoede in Zeeland. Gelet op de beschik-
bare middelen en tijd is gekozen om het 
onderzoek te beperken tot studenten van 
twee Zeeuwse MBO-scholen. 
 
 

3. Herkent GS deze knelpunten als 
nieuwe knelpunten, gezien er eerder 
klachten zijn gekomen uit het onder-
wijs? 
 

3. Nee, bepaalde knelpunten worden herkend 
en bij de jaarlijkse invulling van het scholie-
rennet zoveel mogelijk meegenomen en in 
goed overleg afgestemd met Stichting 
Scholierenvervoer.  
 

4. Uit het onderzoek blijkt dat MBO-stu-
denten vaak onbekend zijn met moge-
lijkheden zoals vervoer op afstand en 
autodeelsystemen. Wat doet de pro-
vincie om deze kennis te vergroten en 
vindt GS het naar aanleiding van dit 
rapport noodzakelijk om hier zwaarder 
op in te zetten, zo ja, hoe? 
 
 

4. Ja, naast het beter bekendmaken van de 
mogelijkheden die het OV en de Haltetaxi 
bieden, willen wij inzetten op het vergroten 
van de bekendheid aan alternatieve ver-
voersconcepten onder MBO-studenten,  
zoals bijvoorbeeld (nieuwe) deelauto-con-
cepten.  

5. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Is GS van mening dat het OV in de 
huidige vorm voldoet aan de eisen die 
de huidige maatschappij en verdeling 
van doelgroepen over de provincie aan 
modern OV stelt, zo niet, is GS dan 
bereid de discussie te openen voor het 
verkennen van een nieuwe benade-
ring? 

5. Wij zijn van mening dat de huidige vorm 
van openbaar vervoer in dunnerbevolkte 
gebieden op termijn niet meer kan voldoen 
aan de eisen die aan modern OV worden 
gesteld. Dat is ook in lijn met het Toe-
komstbeeld OV 2040, dat stelt dat op plaat-
sen waar de vraag beperkt is de huidige 
aanbodgestuurde openbaarvervoersdien-
sten niet meer voldoen en plaats moeten 
maken voor nieuwe, meer gebruiksvriende-
lijke en betaalbare mobiliteitsvoorzienin-
gen.  
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Wij zijn dan ook voornemens om alterna-
tieve vervoersconcepten binnen de opgave 
Aantrekkelijk Zeeland te verkennen. 
 

 
 MIDDELBURG,  14 februari 2017 

 
 

Namens de fractie van CDA, 
 

Gedeputeerde Staten, 
 

M.J.J. Janssens en  J.R. Oudeman Drs. J.M.M. Polman 
 A.W. Smit 

 


